

Terms and Conditions & Cancellation Policy for Exhibitors

Your reservation will be published at www.erca.cc/agm2013/exhibition . Please send us your logo for further distribution.

Installation and clearance during specified periods:

You may **start on Monday, 21st January 2013** at 08.00 with the installation of your exhibition booth. Start of the exhibition is at 12.00.

The exhibition hall will be locked on Monday and Tuesday evening around 20.00 to 21.00.

The **clearance is scheduled for Wednesday, 23rd January 2013 between 12.30 and 15.00.**

Please start punctually – the space is needed for the next event.

Size of the exhibition booth:

According to your reservation; ceiling height **???** metres everywhere.

Duties of the exhibitors:

- Installation and clearance ONLY during the periods mentioned above.
- The exhibitors declare to hold a valid general liability insurance and accept liability for all damages caused. Please check for and report existing damages before setting up the exhibition booth.
- Any damages have to be reported immediately.
- No parts of the building other than the allocated area can be used without information of and consent by the owner of the premises.
- Heavy or sharp-edged items have to be thoroughly padded to avoid damage to the sports floor of the exhibition hall. This also applies to all transports into and out of the hall.
- Do not exceed the recommended maximum load on the table.

Provided equipment:

1 table (**1,5 m width x 0,8 m depth**), 2 chairs. The stands are not separated by partition walls.

Please don't forget to bring your own electricity equipment with you:

e.g. multiple sockets, extension cables/ cable drum; If you come from abroad, please bring also adapter plugs (for german socket) with you.

Payment:

The reservation of an exhibition booth is valid only by receipt of payment within 10 days after invoicing.

Cancellation:

In case of a cancellation of the booked exhibition booth by 2nd November 2012 only a processing fee to the amount of EUR 20.- shall be charged.

50 % of the fees shall be invoiced if the exhibitor cancels by 15th December 2012. In case of a cancellation after 15th December 2012 the exhibitor shall bear the total amount of the exhibition fee booked by him. It is possible to name a substitute exhibitor at all times.

The management board/organiser reserves the right to be able to cancel the event in case the minimum number of participants are not achieved (workshops) or in cases of force majeure. Paid contributions shall be reimbursed in this case. Further claims are excluded.

Board and lodging:

... is not included in the exhibition fee. Please arrange for yourself. Further details at:

www.erca.cc/agm2013/hotel

*Facts **marked with yellow color** will be confirmed a few weeks before start of the conference.*

*Daten, die **gelb markiert sind**, werden einige Wochen vor der Konferenz bestätigt.*

TermsConditions_Exhibition_de_eng_v3.doc

Geschäfts- und Stornobedingungen für die Standmiete

Ihre Reservierung wird unter www.erca.cc/agm2013/exhibition veröffentlicht. Bitte senden Sie Ihr Logo, falls noch nicht geschehen.

Auf- und Abbau muss in verbindlichen Zeiträumen erfolgen:

Der **Aufbau des Ausstellungsstandes kann am Montag, 21.01.2013 von 8.00 bis 11.30 Uhr** erfolgen.

Der Ausstellungsraum wird am Montag und Dienstag zwischen 20.00 und 21.00 Uhr geschlossen.

Der **Abbau muss am Mittwoch, 23.01.2013 zwischen 12.30 und 15.00 Uhr** erfolgen. Bitte beginnen Sie pünktlich, da die Fläche für die weitere Veranstaltung benötigt wird.

Standgröße:

Lt. Ihrer Buchung; Maximale Raumhöhe überall **?,?? m**

Pflichten des Ausstellers:

- Auf- und Abbau NUR zu den vereinbarten Zeiten
- Der Aussteller versichert mit zustande kommen der Standplatzmiete, dass eine Haftpflichtversicherung vorhanden ist und stimmt zu für Schäden zu haften, die durch den Aussteller verursacht wurden. Bitte kontrollieren Sie daher vor dem Aufbau die Standfläche und die bereitgestellte Ausstattung.
- Schäden sind unverzüglich anzuzeigen.
- Ohne vorherige Absprache und Genehmigung dürfen keine Gebäudestrukturen mitverwendet werden.
- Schwere oder Scharfkantige Gegenstände sind abzupolstern, da der Ausstellungsraum Sportboden besitzt. Auch sonst (Auf-/ Abbau. Transport) ist für Schutz des Sportbodens zu sorgen.
- Die Tische nicht mit mehr als dem angegebenen Gewicht zu belasten.

Ausstattung des Standes:

1 Tisch (**1,5 m breit x 0,8 m tief**), 2 Stühle. Die Stände sind nicht mit Trennwänden unterteilt.

Nicht vergessen, nebst individueller Ausstattung:

Mehrfachsteckdosen, Verlängerungskabel/ Kabeltrommel, Adapterstecker für ausl. Geräte

Zahlung:

Die Reservierung der Standfläche ist erst mit Zahlungseingang innerhalb von 10 Tagen nach Rechnungsstellung gültig.

Stornierung:

Bei einer Stornierung des gebuchten Standplatzes bis zum 02. November 2012 wird nur eine Bearbeitungsgebühr in Höhe von 20,- EUR berechnet.

Storniert der Aussteller bis zum 15.12.2012 werden 50 % der Gebühren in Rechnung gestellt. Bei einer Stornierung nach dem 15.12.2012 trägt der Aussteller den Gesamtbetrag der Gebühren. Es ist zu jedem Zeitpunkt möglich einen Ersatz-Aussteller zu benennen.

Der Vorstand/Veranstalter behält sich vor, bei Nichterreichung der Mindestteilnehmerzahl (Workshops) oder in Fällen von höherer Gewalt die Veranstaltung absagen zu können. Gezahlte Beiträge werden in diesem Fall zurückerstattet. Weitere Ansprüche sind ausgeschlossen.

Unterkunft und Verpflegung ...

... sind nicht in der Standgebühr enthalten und selbst zu arrangieren. Mehr Infos unter:

www.erca.cc/agm2013/hotel

*Facts **marked with yellow color** will be confirmed a few weeks before start of the conference.*

*Daten, die **gelb markiert sind**, werden einige Wochen vor der Konferenz bestätigt.*

TermsConditions_Exhibition_de_eng_v3.doc